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سفیر بلاروس در دیدار با استاندار هرمزگان، با تاکید بر 
توسعه مناســبات منطقه ای و تجاری، خواستار توسعه 
همکاری های دو کشــور در قالب کمیســیون مشترک 

همکاری های اقتصادی شد.
دیمیتری کولتسوف سفیر بلاروس در دیدار با استاندار 
هرمزگان اظهار کرد: توســعه روابط منطقه ای و رشــد 
مناســبات تجاری از اهمیت خاصی برای ما برخوردار 
است. کولتسوف در خصوص مباحث نشست های آتی 
کمیسیون مشــترک همکاری های اقتصادی جمهوری 
اســلامی ایــران و جمهوری بلاروس نیز با اســتاندار 

هرمزگان گفت وگو کرد.
مهدی دوســتی اســتاندار هرمزگان در دیدار با سفیر 
جمهوری بلاروس نســبت به افزایش همکاری ها در 

زمینه های مختلف اقتصادی ابراز علاقمندی کرد.
دوستی در این دیدار ضمن تشریح موقعیت هرمزگان به 
عنوان یک استان مهم و اقتصادی در ایران گفت: هرمزگان 
آمادگی هرگونه همکاری در زمینه ی اقتصادی، فرهنگی و 

تجاری را با جمهوری بلاروس دارد.

وی افزود: ما خواهان توســعه روابط در تمامی حوزه ها 
هســتیم و تلاش خواهیم کرد سطح روابط اقتصادی و 

فرهنگی را توسعه دهیم.

در پایان این دیدار استاندار هرمزگان، لوح »نخل زرین« 
اثر تولیدی یکی از هنرمندان معلول هرمزگانی را به سفیر 

بلاروس اهدا کرد.

سفیر بلاروس در بندر عباس  اعلام کرد؛

        اقتصاد کیش -  سفیر بلاروس در دیدار با استاندار هرمزگان، با تاکید بر توسعه مناسبات منطقه ای و تجاری، خواستار توسعه همکاری های 
دو کشور در قالب کمیسیون مشترک همکاری های اقتصادی شد.

تمایل بلاروس بر توسعه همکاری با ایران تمایل بلاروس بر توسعه همکاری با ایران 
در چارچوب کمیسیون مشترکدر چارچوب کمیسیون مشترک

اقتصاد کیش-  رئیس ســازمان صنعت، معدن و تجارت هرمزگان گفت: طرح 
نظارت و بازرسی از اصناف در سطح استان هرمزگان از روز یکشنبه تشدید می شود.

خلیل قاسمی در نشست خبری که در سالن جلسات استانداری هرمزگان برگزار 
شد، بیان داشت: در آرامش بخشی به فعالان حوزه صنعت، معدن و تجارت که 

متاثر از اجرای طرح در استان اتفاق خواهد افتاد برنامه خواهیم داشت.
وی عنوان کرد: در حوزه نظارت و بازرسی در بخش نظارت سیستمی در قالب 
سامانه تجارت نظارت ها صورت خواهد گرفت. تمامی اقلام شکر، آرد، برنج، 
روغن و سایر اقلام اساسی مهم در استان و وزارتخانه در حال رصد و پایش است. 
همچنین تاثیرات و تبعات اجرای طرح هدفمندی یارانه بر فعالان این بخش در 

حال بررسی و کارشناسی است.
قاسمی با بیان اینکه سیستم نظارتی تقویت شده است، خاطرنشان کرد: از صبح 
یکشــنبه طرح نظارتی ویژه آغاز می شود. ســامانه ۱۲۴ جهت پاسخگویی به 
ســئوالات و شبهات مردم آماده پاسخگویی است. برای دغدغه مردم و رسانه ها 
پیش بینی ها انجام شده و از طریق روابط عمومی ها اطلاع رسانی انجام خواهد 

شد.
وی تاکید کرد: در اکثر کالاها بر اســاس قیمت واقعی در ســطح استان توزیع و 
عرضه می شــود. فکر نمی کنم به شــکلی که در حال سیاه نمایی است در سطح 

استان داشته با شیم

رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت هرمزگان:
طرح نظارت و بازرسی از اصناف 

تشدید می شود

   اقتصاد کیش-    سرپرســت معاونت اجتماعی و پیشــگیری از وقوع تخلفات 
تعزیرات حکومتی کشور گفت: در حوزه قاچاق جز سه موردی که در صلاحیت 

قوه قضاییه است سایر مباحث در حوزه صلاحیت تعزیرات حکومتی بوده است.
محمدعلی اسفنانی در آیین تودیع و معارفه مدیران کل تعزیرات حکومتی هرمزگان 
افزود: وسعت ساحل، مرز و میزان عملکرد این استان را نمی توان با سایر استان ها 

مقایسه کرد.
وی ادامه داد: هرمزگان توجه ویژه مسوولان کشوری را می طلبد، وقتی این استان 
در کنار دریا واقع شده و عملیات واردات و صادرات در آن انجام می شود نیاز است 

کار بسیاری انجام شود.
وی اضافه کرد: بناســت اســتان ها رده بندی جدیدی شوند که از گذشته متفاوت 
است، برخی استان ها ویژه هستند و باید به برخی استان ها به عنوان استان درجه یک 

محسوب شوند، نه از حیث اینکه تنها به یک بعد موضوع نگاه شود.
سرپرســت معاونت اجتماعی و پیشــگیری از وقوع تخلفات سازمان تعزیرات 
حکومتی کشور گفت: وقتی به استانی ویژه نگاه می شود یعنی نگاه مسوولان رده 
بالای کشور به آن استان باید ویژه باشد و همه آنچه قابلیت و ظرفیت و نیاز استان 
هســت ویژه باشد و براساس آن تقســیم امکانات و نیرو شود و توقع داشت کار 

انجام شود.
وی گفت: امیدواریم هر چه زودتر این کار انجام شود و نقص ها و کاستی ها برطرف 

شود و مردم در آینده خدمات کاملتری دریافت کنند.
سرپرســت معاونت اجتماعی و پیشــگیری از وقوع تخلفات سازمان تعزیرات 
حکومتی کشــور در بخش دیگری از ســخنان خود گفت: هر کدام از حوزه های 
فعالیت های این سازمان شامل نظارت بر بازار، مبارزه با قاچاق و بهداشت دارو و 

درمان گستردگی خاص خود را دارد.
وی ادامه داد: ســازمان تعزیرات در دوره زمانی پس از تاسیس و راه اندازی تا چند 
سال قبل، یعنی حدود ۹۶ و ۹۷ مورد بی مهری مسوولان و قانونگذاری قرار گرفته 
بود و این تصور وجود داشــت که در کشور ثباتی از حیث اقتصادی و سایر موارد 

ایجاد شده است.
اســفنانی اضافه کرد: توجه ها نســبت به وجود تعزیرات کمرنگ شد و برخی از 
اختیارهایی که این سازمان با دارا بودن آن ها می توانست تصمیم های قاطع، به موقع 

واثربخش بگیرد به تدریج از آن گرفته شد.
وی اضافه کرد: بعدها مشخص شد این اتفاق درست و خوبی نبوده است، چرا که 
هر زمان نیاز باشد سازمان تعزیرات حکومتی در زمینه مبارزه با تخلف های مورد 

صلاحیت خود اقدام کند نیاز به آن اختیارها دارد.
وی گفت: پیگیری لازم برای بازگرداندن اختیارهای این سازمان انجام و آیین نامه 

هم در دولت اصلاح و اختیارهایی به آن اضافه شد.
سرپرســت معاونت اجتماعی و پیشــگیری از وقوع تخلفات سازمان تعزیرات 
حکومتی کشور اظهار داشت: درخواستی در هفته گذشته به سران سه قوه ارسال 
شد تا ایرادهایی که در قانون وجود دارد برطرف شود، به عنوان مثال برای رسیدگی به 
یک تخلف از سقفی بیشتر است بایستی یک نفر از سازمان صنعت معدن و تجارت، 
یک نفر از اتاق اصناف و یک نفر از سازمان تعزیرات حکومتی حضور داشته باشند.

اسفنانی بیان کرد: این موجب اطاله ای دادرسی می شد و گاهی هیات ها به سختی 
تشکیل می شد و به دنبال این موضوع پیشنهاد شد برخی از این محدودیت ها در قالب 
درخواستی به سران سه قوه مطرح شود و اجازه گرفته شود تا در مدت محدوده ای 
براساس پیشنهاد جدید اصلاح شود تا بتوان هرجا ضرورت دارد بسیار سریع تصمیم 

گیری شود و معطل جلسات نشد.
وی افزود: یک ســری اختیارهای دیگری هم که ظاهراً در نشست های سران سه 
قوه مطرح شده که منتظر نتیجه هستیم تا براساس آن ها اختیارهای از دست رفته 
یا فراموش شــده را مجدد دارا شویم تا وظیفه قانونی خود را به نحو شایسته تری 

انجام دهیم.
در پایان این نشست ازخدمات حسین ایزدی، مدیرکل سابق تعزیرات حکومتی 
هرمزگان تقدیر و مرتضی ممیزی به عنوان سرپرست اداره کل تعزیرات حکومتی 

هرمزگان معرفی شد.

معاون تعزیرات حکومتی کشور:
هرمزگان  نیازمند توجه ویژه 

دولت می باشد  

   اقتصاد کیش-    رئیس کل دادگســتری استان هرمزگان از اتخاذ تصمیم برای 
تسریع در ترخیص بیش از ۳۲ هزار تن روغن خام وارداتی از بندر شهید رجایی 

بندرعباس خبر داد. 
مجتبی قهرمانی روز گذشته در سی و هشتمین بازدید خود از بندر شهید رجایی 
بندرعباس ضمن بازرســی از قسمت های مختلف این مجتمع بندری، گمرک، 
اسکله ها وانبارها، اقدامات انجام شده به منظور مقابله با قاچاق در بندر و گمرک 
شــهیدرجایی را شخصاً مورد بررسی قرار داد و علاوه بر ارائه توصیه های لازم 
خطاب به مســئولین مربوطه به منظور تشــدید تدابیر پیشــگیرانه و مقابله ای، 

دستورات ویژه ای صادر کرد.
مجتبی قهرمانی در ادامه ضمن نظارت بر نحوه انبار گردانی حدود ۸۰ هزار کانتینر 
و ۴۴ انباری که پس از دســتور رئیس قوه قضاییه تعیین تکلیف آنها شروع شده 
است، آخرین وضعیت کالاهای اساسی دپو شده در بندر شهید رجایی بندرعباس 
را مورد بررســی قرار داد و دستورات لازم را جهت تسریع در ترخیص و حمل 

این کالاها به اقصی نقاط کشور صادر کرد.
وی همچنین اظهار کرد: در جریان این بازدید و در حضور مســئولین مربوطه، 
تصمیمات لازم به منظور شتاب بخشی به روند ترخیص کالاهای اساسی اتخاذ 
شــده اســت و بر این اساس، دستگاه های متولی، مکلف هستند نسبت به بسیج 
تمامی امکانات برای ترخیص فوری اقلام دپو شــده در این مجموعه بندری به 

سرعت اقدام کنند.
رئیس کل دادگســتری اســتان هرمزگان در بخش دیگری از این بازدید ضمن 
حضور در محل مخازن روغن واقع در گمرک شهید رجایی بندرعباس با اشاره به 
اینکه حدود ۱۵۰ هزار تن روغن خام در انبارهای بنادر و گمرکات استان هرمزگان 
وجود دارد تصریح کرد: تصمیمات لازم برای تسریع در روند ترخیص محموله 
۳۲ هزار تنی روغن به منظور تأمین مواد اولیه مورد نیاز تعداد زیادی از کارخانه های 

تولید روغن خوراکی در سراسر کشور اتخاذ شده است.
قهرمانی افزود: مقرر شده است به منظور تأمین ناوگان حمل و نقل مورد نیاز برای 
انتقال این محموله بزرگ روغن، تعداد کامیون های موجود در بندرشهید رجایی 
بندرعباس دوبرابر شود و خروج و بارگیری نیز به صورت ۲۴ ساعته ادامه یابد تا 
در اســرع وقت روغن های وارداتی به  صورت کامل تخلیه و برای کارخانه های 

تولید روغن خوراکی در اقصی نقاط کشور ارسال شود.
این مقام قضایی همچنین بیان داشــت: با توجه به مشکلات تنها کارخانه تولید 
روغن خوراکی اســتان هرمزگان در تأمین مواد اولیه نیز مقرر گردید به منظور 
استفاده حداکثری از ظرفیت خطوط تولید، با هماهنگی اداره کل صنعت معدن 
تجارت، میزان قابل توجهی مواد خام اولیه به این کارخانه تحویل داده شود تا ضمن 

تولید حداکثری، محصولات خود را به سرعت روانه بازار کند.
وی خاطرنشــان کرد: در این بازدید پس از بررسی مشکل یک شرکت فعال در 
حــوزه تعمیر و تجهیز نیروگاه های برق، به منظور ترخیص ۸۰ کانتینر محموله 

مورد نیاز این شرکت، دستورات لازم صادر شده است.
رئیس کل دادگســتری اســتان هرمزگان در پایان تأکید کرد: خوشبختانه پس از 
بازدید ریاســت محترم قوه قضاییه از بندر شهید رجایی بندرعباس و دستورات 
تخصصی و راهگشــای ایشان برای تعیین تکلیف اموال موجود در این مجتمع 
بندری، حرکت رو به جلویی را در موضوع ســاماندهی به انبارهای کالا و رفع 
مشکلات ترخیص اقلام متروکه و مواد اولیه تولید شاهد می باشیم و امیدواریم 
بــا ادامه این روند، گام های بلندی در جهت صیانت از اموال بیت المال و احقاق 

حقوق عامه برداشته شود.
بر اساس آمار، گمرک شهید رجایی بندرعباس، بزرگترین گمرک ایران است که 
به تنهایی بیش از ۵۵ درصد صادرات و واردات و ۷۰ درصد ترانزیت کشــور را 
برعهده دارد و همچنین ســالانه حدود ۱۰۰ میلیون تن کالا در بندر این گمرک 
تخلیه و بارگیری می شود که این رقم معادل تخلیه و بارگیری ۹۰ درصد کالاهای 

کانتینری کشور است

رئیس کل دادگستری استان هرمزگان  مطرح کرد:
تسریع در ترخیص ۳۲ هزار تن روغن 

وارداتی از بندرشهید رجایی بندرعباس 

   اقتصاد کیش-   سرپرست فرمانداری بندرعباس گفت: مشاغل و صنوفی که به 
دلیل آلودگی و مزاحمت زیاد و شرایط نا ایمن نمی توانند در محدوده شهر فعالیت 

کنند، مشمول انتقال قطعی به خارج از شهر یا به شهرک های صنعتی هستند. 
محمد مرودی افزود: با توجه به گســترش شهرنشینی و حجم بالای  ترافیک و 
ایجاد  آلودگی صوتی و زیست محیطی در شهر بندرعباس نیاز به جابه جایی  و 
ساماندهی صنوف مزاحم در شهر بندرعباس بیش از بیش حس میشود و با توجه 
به ایجاد نارضایتی و از بین رفتن منظر شهر در برخی نقاط پر تردد شایسته است 

هر چه زودتر برای جابه جایی این صنوف اقدام شود 
مرودی ادامه داد: امروزه مشاغل و صنوفی که به دلیل آلودگی و مزاحمت زیاد و 
شرایط نا ایمن نمی توانند در محدوده شهر فعالیت کنند، مشمول انتقال قطعی به 

خارج از شهر یا به شهرک های صنعتی هستند.
سرپرســت فرمانداری بندرعباس با اشــاره به اینکه دو مکان در محدوده  شهر 
بندرعباس برای این صنوف در نظر گرفته شــد، بیان کرد: دستگاه های اجرایی 
شهرســتان هر چه سریعتر نســبت به ایجاد زیر ساخت های لازم در مکان های 

فوق اقدام کنند.
وی در پایان خاطرنشــان کرد: با توجه به ضرورت ســاماندهی موارد ذکر شده  
هدف اصلی فرمانداری شهرستان بندرعباس ساماندهی اصناف و مشاغل مزاحم 

و آلاینده شهری با رویکرد زیست محیطی برای شهر است

سرپرست فرمانداری بندرعباس:
صنوف مزاحم شهر بندرعباس 

ساماندهی می شود

آگهی دعوت برگزاری مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده آگهی دعوت برگزاری مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده 
شرکت بین المللی ایستا قرن کیششرکت بین المللی ایستا قرن کیش

بدینوســیله ازکلیه سهامداران و یا نمایندگان قانونی شرکت بین المللی ایستا قرن کیش )سهامی خاص( ثبت شده به 
شماره 10644 و شناسه ملی 14003624131 دعوت بعمل می آید که در جلسه مجمع عمومی عادی بطورفوق العاده که راس 
ساعت  14 بعدازظهر روز شنبه مورخ 1401/03/21 واقع در شهرک غرب- فاز 6- گل افشان شمالی-کوچه پنجم- پلاک 

8 به کد پستی 1469773431 تشکیل میگردد، حضور بهم رسانند. 
دستور جلسه :

-  انتخاب اعضاء هیات مدیره 
-  انتخاب مدیران و تعیین سمت مدیران و حق امضاء

-  انتخاب بازرسین
-  تصویب ترازنامه سود و زیان مربوط به سال مالی 1400

-  سایر مواردی که در صلاحیت مجمع عمومی باشد

هیات مدیره شرکت بین المللی ایستا قرن کیش )سهامی خاص(هیات مدیره شرکت بین المللی ایستا قرن کیش )سهامی خاص(

رییس سازمان جهادکشاورزی هرمزگان:

 مهم ترین مشکل نظام چند نرخی ارز ایجاد رانت است مهم ترین مشکل نظام چند نرخی ارز ایجاد رانت است

   اقتصــاد کیش-   رییس ســازمان جهادکشــاورزی 
هرمزگان گفت: ارز ۴۲۰۰ تومانی، تاکنون هدف حمایتی 
دولت را پوشــش نداده است و زمانی که در هر زمینه ای 
چند نرخی بودن ارز مطرح باشد، باعث می شود افرادی 

به دنبال کسب سود از آن تفاوت ها باشند.
عباس مویدی افزود: اکنون رکود زیادی در تولید وجود 
دارد ، به همین دلیل تولید کنندگان تولیدات خود را کاهش 

داده اند و سال ها منتظر تک نرخی شدن ارز هستند.
وی بیان داشت: اگر ثبات در بازار ایجاد شود و بازگشت 
ارز حاصل از صادرات به چرخه اقتصاد صورت بگیرد، 

تاثیر بسزایی در تک نرخی کردن ارز دارد.
رییس سازمان جهادکشاورزی هرمزگان اظهار داشت: 
ارز ۴۲۰۰ تومانی در سال  ۱۳۹۷ برای یکهزار و ۲۰۰ قلم 
کالا کلید خورد که تولد این سیاست به طور ناقص اتفاق 
افتاده، چرا که تخصیص آن برای کالاهای ضروری نبوده 

و مدیریت درستی انجام نگرفت.
مویدی تصریح کرد: این ارز ترجیحی هزینه سنگینی را 
بر دوش دولت گذاشته است، بنابراین ضرورت حذف 

این ارز هم توسط خود دولت و هم از سوی کارشناسان 
مختلف اقتصادی درک شد و نتیجه ارزیابی های میدانی 
نیز نشان داد که از سال ۹۷ به بعد با تخصیص این ارز به 
تدریج قیمت کالاهای اساسی از نرخ ارز ترجیحی ۴۲۰۰ 

تومانی فاصله گرفت و افزایش قیمت ها صعودی شد. 
وی گفت: تاکید مجلس هم  براین است که باید به جای 
هــدر رفت منابــع ارزی ۴۲۰۰ تومانی، تخصیص ارز 
ترجیحی در کشور تعیین تکلیف شود، چرا که تنها بخش 
جزیی از آن به مردم می رسد و بخش عمده آن به فساد و 

رانت در اقتصاد کشور تبدیل می شود.
وی گفت : متاسفانه شاهد هستیم ارز تخصیصی به وسیله 
قاچاق از کشــور خارج می شود، در حقیقت بخشی از 
مصــرف کنندگان از ارز اختصاص یافته بهره مند نبوده 
و رفع آســیب این شیوه پرداخت یارانه نیازمند تغییر و 
تجدیدنظر هست و بسته حمایتی در قالب یارانه نقدی 

در دستورکار قرار می گیرد.
مویدی ادامه داد: نرخ ارز حقیقی از جمله عواملی است 
که نوسان در آن می تواند بر عملکرد اقتصاد کلان و به ویژه 

رشد اقتصادی تأثیرگذار باشد.
وی یادآورشــد: هم اکنون کشور از یک پیچ تاریخی در 
حال عبور است و کمبودهای بزرگی که در اقتصاد کلان 
کشور وجود دارد با حذف ارزهای سوبسیدی و واقعی 
شــدن قیمت ها مرتفع و درخت انقلاب ریشه دارتر و 
اســتوارتر و سالم تر خواهد شد . مویدی افزود: وزارت 
جهادکشاورزی هم می تواند برای سرعت بخشیدن در 
روند خودکفایی وکاهش وابستگی کشور و تغییر الگوی 
کشت اقلامی که هم اکنون با صرف هزینه میلیاردها دلار 

از خارج وارد می کنیم را با نرخ مناسب خرید نماید.  
وی ابرازداشت: در صورتی که مردم هم از نتجه مثبت و 
برکات اقدام های صورت گرفته به خوبی مطلع شوند، 
مثل همیشه در کنار مسوولان  انقلاب خود خواهند ماند.

رییس سازمان جهادکشاورزی هرمزگان در ادامه سخنان 
خود با اشاره به اینکه مهم ترین مشکل نظام چند نرخی 
ارز اجاد رانت اســت، گفت: رانت ارز چند نرخی روی 
قیمــت بازار آزاد هم تاثیر می گذارد؛ یعنی در مثال دلار 
۴۲۰۰ تومان تقدیم افرادی می شــود و آن ها نیز آن را به 
نحوی تبدیل به کالا کرده و وارد کشــور می کنند؛ اما در 
بازار با قیمت میانگین ارز دولتی و آزاد یا حتی با ارز بازار 

آزاد به فروش می رسد.
در قانون بودجه ســال ۱۴۰۱ به دولت اجازه داده شــد، 
تا معادل ســقف ردیــف )۱۸( جدول مصارف تبصره 
)۱۴( ایــن قانون را از طریق تامین منابع مابه التفاوت ارز 
ترجیحی برای واردات کالاهای اساسی، دارو، تجهیزات 
مصرفی پزشکی اختصاص دهد و چنانچه دولت قصد 
دارد کالایی را از ســبد ارز ترجیحی حذف نماید، باید 
قبلا ترتیبات قانونی جبران زیان رفاه مصرف کننده برای 
کالاهای اساســی را از طریق کالا برگ الکترونیکی و در 
امور پزشــکی از طریق بیمه هــا و یا از طرق جایگزین 
مطمئن به انجام رسانده باشد، به طوری که افراد بتوانند 
این کالاها و خدمات را به نرخ پایان شهریور ۱۴۰۰ و در 

سقف سهمیه تعیین شده تهیه کنند


